

№3. Match the sentences. Read the sentences and analyze how the Russian word «исполнять(ся)» can be translated into English.

Сегодня ему исполнилось сорок лет.	But to fulfill this promise, India's central government must liberalize more.
Исполняется вторая годовщина протестов на киевском Майдане, которые смели друживший с Москвой режим Виктора Януковича.	The new ECN trading platform allows active traders to execute orders with a single click.
Это в свою очередь позволит Парламенту исполнять свою функцию наблюдателя и законодателя.	The experienced legal officer would act as the head of the office of the prosecutor.
Посредники должны исполнять свои обязанности беспристрастно, с должным уважением достоинства сторон.	Today he turned forty.
Новая торговая платформа cTrader позволяет трейдерам исполнять ордера в один клик.	We are at the second anniversary of the protests in Kiev's Maidan Square that brought down the Moscow-friendly regime of Viktor Yanukovich.
Однако чтобы исполнить свои обещания правительство Индии должно пойти еще дальше по пути либерализации.	Facilitators should perform their duties in an impartial manner, with due respect to the dignity of the parties.
Дайте мне слово, что не будете больше исполнять эту песню.	This, in turn, will allow Parliament to perform its functions as supervisor and lawmaker.
Опытный юрист будет исполнять функции главы канцелярии обвинителя.	Give me your word that you won't perform that song again.